
 

De fractie van Wij. Rijswijk heeft voor het Vragenuur van forum samenleving de volgende 

vragen en een agendaverzoek:

We verzoeken RIB 23 027 te agenderen voor het volgende forum.

We hebben vragen met betrekking tot het functioneren van het taalnetwerk Rijswijk:
● Is het de wethouder bekend dat het taalnetwerk op dit moment min of meer inactief 

is? 
● Erkent de wethouder dat de gemeente  als opdrachtgever direct actie had moeten 

ondernemen toen bleek dat er geen ambtenaar beschikbaar was? 
● Welke acties worden nu ondernomen om dit vlot te trekken en op welke termijn 

verwacht de wethouder dat het taalnetwerk weer op de juiste wijze actief kan zijn? 


